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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitieminister Gunnar Strömmer (M)

2023/24:879 Gällande tillträdesförbud

Lagen om tillträdesförbud till butiker trädde i kraft i mars 2021. Tre år senare 
uppger branschorganisationen Svensk Handel att lagen visat sig 
vara otillräcklig. Många ansökningar om tillträdesförbud beviljas inte, och 
andelen som beviljas skiljer sig åt mellan olika delar av landet på ett 
uppseendeväckande vis. Även när en butik får till ett tillträdesförbud så 
överträds detta ofta, tyvärr i regel utan rättsliga konsekvenser. De 
livsstilskriminella som detta framför allt berör åtalas ofta samtidigt för brott 
med ett högre straffvärde, varpå det överträdda tillträdesförbudet försvinner i 
mängdrabatten. Att många svenska handlare känner sig upprörda och maktlösa 
är inte svårt att förstå och måste tas på allvar.

Med anledning av detta vill jag fråga justitieminister Gunnar Strömmer:

 

Vilka åtgärder avser ministern och regeringen att vidta för att förbättra lagen 
om tillträdesförbud till butik och för att säkra tryggheten för svenska handlare 
och deras anställda?

………………………………………

Erik Hellsborn (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-05-08
Besvaras senast
2024-05-15 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


